
Zápis ze zasedání ŠKOLSKÉ RADY 

při ZŠ a MŠ Vysoký Chlumec 

konaného dne 9. května 2023 od 17:30 hodin 

 

Přítomni: Romana Zemánková (předsedkyně), Olga Trachtová Hadáčková, Andrea Bartoňová, Blanka Kaše, 
Monika Lišmanová, Jiří Svatek, Stanislava Jelenová Schultingová, Zuzana Dvořáková 

Hosté: Veronika Křenková 

Omluveni: Marcela Šeráková 

 

Program: 

1. Změny ve školské radě 

Na základě vlastního rozhodnutí skončila ve školské radě Markéta Jarešová. Na její místo jmenoval 
zřizovatel Stanislavu Jelenovou Schultingovou. 

 
2. Školní řád 

Právo na účast v žákovském parlamentu se ruší. Vše, co je třeba, je projednáváno se všemi dětmi společně 
v ranním kruhu. 

V prvním až třetím ročníku bude od příštího školního roku probíhat slovní hodnocení. Ve čtvrtém a pátém 
ročníku bude hodnocení kombinované, tedy slovní i klasifikace podle kritérií. Tato kritéria zůstávají ve 
školním řádu nezměněna. 

Schváleno jednomyslně. 

 
3. Školní vzdělávací program 

V ŠVP bude v části hodnocení úprava podle změny školního řádu. 

 
4. SRPŠ 

Romana Zemánková informovala přítomné o založení spolku rodičů. 

 
5. Příští jednání školské rady 

Příští jednání školské rady se bude konat v říjnu. Na programu bude schválení výroční zprávy za školní rok 
2022/2023 a rozpočet na rok 2024. 

 

Ve Vysokém Chlumci dne 9. 5. 2023 

 

 

Zapsala Olga Trachtová Hadáčková     Předsedkyně školské rady Romana Zemánková 


